
 
INNEBANDY  

Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
2018-06-03 
19.00-21.00  
Hammarhallen 
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Ärende Notering Ansvar 
Föregående protokoll  Vi gick igenom föregående protokoll och godkände 

det. 
Vad sa Peter ang luften på Hammar och lappar om 
kommunjournr på dörrarna? 

 
 
 

Förslag på årshjulsarbete Arbetsbeskrivning under året för sektionen 
Stina hade ett förslag på arbetet, som såg mycket bra 
ut, Vi fortsätter att jobba fram ett årshjul. 
 
 
 

 
 
 

Serieindelning 
kommunserien 

Vi tittar på förslaget som kommit ut och vi kan inte 
riktigt avgöra om det ser bra ut eller inte. Vi hoppas 
att ledare som anser att de hamnat fel, har lämnat 
åsikt om det till förbundet. 
 

 

Årsmöte Västerbottens 
innebandyförbund 

Det är i Skellefteå den 20/6 - ev går Katarina H på 
det. 
Slutsatser gällande 3-3-spel - vi diskuterar om det är 
ett beslut eller om det ska tas upp på årsmötet. 

 
Stina ringer 
förbundet 
ang det. 

GDPR och Svensk 
innebandy 

Ska vi informera innebandyledarna om det? 
I IBIS tar man sig inte in på samma sätt. Personnr i 
matchprotokollen kommer inte att synas.  
 
GDPR-behörighet - vilka kommer att ha det i våran 
förening? 

Stina mailar 
ledarna ang 
IBIS 
 
Huvudstyrels
en behöver 
ta beslut om 
det 

Höstplanering 
- ledarupptakt 
- uppstart -11:or 
- mixcup 
- målvaktsträning 
- Looker Room 

Talk 

- 13/9 kl. 18-20: utbildning i förberedande träning för 
fötter, knän, bål etc. rörelseförståelse etc med en 
ledare i stan. Vi har ledarupptakten i samband med 
det. Frågan är bara hur? 
 
- Uppstart för 11:or, hallarna är bokade, men Peter 
ger inte svar förrän till hösten. 

 
 
 
 
 
 
 



- möten under 
hösten 

Vi har kaffe till försäljning under dessa tillfällen. 
Damerna/dam utv och herrar/herr utv har hand om 
uppstart och mixcup, Beslut om vem som jobbar när 
kommer när vi har sett hur deras egna matcher ligger. 
 
- Mixcup, se ovan 
 
-Målvaktsträning, vem av oss bokar med Anders? 
Och bokar hallar etc? Vi skippar fikat under nästa år. 
Vill de ha något att äta får de ta med det själva. 
 
- Locker room talk: utbilda killar i 10-14 år, jämställt 
arbete, Det kommer ut personer och har snack med 
lagen. Om vi inte blir antagna till detta, så måste vi i 
föreningen prata med en del lag och ledare ang 
attityden i omklädningsrummen. 
 
-Möten under hösten; 19/8, 16/9, 14/10 även f-repr 
och spelarråd, 11/11, 9/12 även f-repr och spelarråd 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Christer 

Tränare Herr utv: Patrik Henriksson, Lars Appelfeldt, Erik 
Eriksson, och de vill ha en lagledare.  
Herr: Mikael Eriksson, Fredrik Zemren, Mattias 
Bergsdorf - behövs en lagledare 
Dam/dam utv: 2 lagledare färdiga; Gunilla Laggar 
och Kurt Granqvist, 2 tränare till viss del: Jonas 
Boström och Tommy Larsson, men det behövs minst 
1 tränare till, helst 2. 

 

Gatufesten i V-by 
 
 

Innebandyn och skidorna har fått detta jobb. 
Lördag 25/8 kl. 17-22 - 5 vuxna 
kl. 22-02 - 5 vuxna 
26/8 från kl 10.00 - ca 14.00 - 10 st 
Skidorna tar 4 delar. 
Dam/damutv - 8 st 
Herr - 4 st 
Herr utv - 4 st 
Lördag: entrevärd, städa toaletter, plocka skräp, vara 
tillgänglig för andra småjobb 
Söndag: riva stängsel etc 

 

Tidsfördelning i hallar 
och återkoppling från 
mötet med kommunen 
 

Mötet med kommunen var bra. Peter föreslog att vi 
skulle ha 75 min träningar för de äldre lagen, men 
både vi och volleybollen sa nej till det. Innebandyn 
kan inte dela hall med klättringen, men det kan 
volleybollen. 
 
När vi får tiderna får vi träffas och fördela tiderna. 
 

 
 
 
 
 
 
Katarina och 
Stina 



 
Avtackning av ledare som 
slutar 

Peder och Olof, Henrik, Johannes F, Tommy, Gunilla 
och Malin, Katarina och Maud, Martin, Per och 
Mattias 
Stina köper choklad, och skriver ett tack-brev och så 
träffar vi ledarna och ställer frågor till dem etc. 
 

 

Övriga frågor Ledarinnebandy; måste alla som spelar vara 
medlemmar? Hur gör vi det? Vi har förstått att den 
egna försäkringen inte gäller om man inte är medlem, 
 
Innebandyglasögon på våra försäsongsträningar just 
nu - vi vill att alla som ska ha glasögon ska ha det. 
Vad gäller den personliga försäkringen om spelaren 
inte har glasögon på sig? 
 
Swamp Soccer - göra reklam för dem. Ska vi i 
sektionen göra det och tjäna pengar till sektionen? 
Det skulle bli igår lördag 2/6, men blir nu ev tisdag 
5/6 
 
Lite happening när herr och damlaget har sina första 
matcher i höst.  

 

   
   
   
   
   
   
   
Noterats av: Katarina Eriksson 


